# 2021 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday	下週主日 Next Sunday		
	02/21/2021	02/28/2021		
中文主席	陳彦廷	宋保軍		
English Presider	<b>休</b> /// <b>大</b> // <b>大</b> / <b>大</b>	<b>木木</b>		
中文講員	張文迪長老	程保治牧師		
	Elder Wendyi Chang	Rev. Jeff Cheng		
翻譯 Interpreter	方向	陳 瑛		
中文司琴 Pianist	張禧恩	羅鳳玲		
中文招待	文 艷	姚藝婷		
Ushers				
音響/投影	Leon/徐昱蓁	劉砥中/文 艶		
Audio Engineer/PPT	Leon/ 徐 立条	到"八十八人" 起		
托兒 Nursery	譚玫琍	陳凌楓		
圖書館 Library	N/A	N/A		
分菜同工	N/A	N/A		
Lunch Serving	IN/ A			
清潔同工 Cleaning	N/A	N/A		
保安 Security	張 毅	宋保軍		
海 - Tuesday	姐妹團契 Women's Bible Study Fellowship			
週二 Tuesday	(ZOOM Meeting ID: 821 5093 5268)			
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: <u>321-971-546</u> )			
週五 Fri. Night	青少年團契,家庭查經 Youth/Family Bible Study			

每月常費預算

宣道預算

Monthly Budget for General: \$15,000.00

Mission: \$2,500.00

Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Jan. Income	Jan. Expenses
奉獻	上週	本月已收	收入	支出
常費 General	N/A	N/A	\$9, 610. 44	\$6, 403. 17
建堂 Building	N/A	N/A	\$0.00	\$0.00
宣道 Missions	N/A	N/A	\$2, 420. 00	\$1,500.00
其他 Special	N/A	N/A	\$0.00	\$0.00

每月背诵经文 Monthly Verses - February, 2021:

所以你們要彼此認罪, 互相代求, 使你們可以得醫治。義人祈禱所發的力量是大有功效的。(雅各書 James 5:16)

牧師 Pastor 程保治 Jeff Cheng Tel: (918) 970-0053 jeffpcheng@gmail.com 長老 Elder 張文迪 Wen-Dyi Chang Tel: (918) 252-4886 wendyiandlouise@gmail.com



# 滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church 1430 S. 131<sup>st</sup> E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108 Tel: (918) 438-6449 http://www.tulsaccc.org/

#### 使人作主門徒·跨文化宣教

Make Disciples · Cross-Cultural Missions

聯合主日崇拜程序

#### COMBINED ORDER OF WORSHIP

二月二十一日 February 21, 2021

10:45AM - 12:15PM

主席 Presider: 陳彥廷 司琴 Pianist: 張禧恩

## 講員 Speaker: 張文迪長老

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All 宣召 Convocation 詩 Psalm 9:1-2 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All 讚美詩 Praise Hymns 眾坐Congregation 祈祷 Invocation 主席 Presider 眾坐 Congregation 讀經 Scripture Reading 路加福音 Luke 14: 25-35 證道 作主門徒 張文迪長老 Making Disciples Sermon Elder Wen-Dyi Chang

回應/奉獻 Response/Offering
450 奉獻身心為主 Living for Jesus

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 主席 Presider 每月经文 Monthly Verses 主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 眾立 Congregation 祝禱 Benediction 程保治牧师 Rev. Jeff Cheng

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation

默禱 Silent Prayer

眾坐 Congregation

主席 Presider

殿前代禱 Altar Prayer Request

眾坐 Congregation

#### 報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神賜福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日 (2/28) 是聯合主日崇拜將在十點四十五分在教會聚會,同時也會有線上直播。請預備心參加。
- 3. 我們主日學在網上透過 ZOOM 上主日学。中文成人主日學班也有現場班。 ZOOM Meeting ID: 414-625-455。欢迎弟兄姐妹加入,一起学习神的话语。青少年,兒童主日學包括 pre-K, 一至五年级学生是在網上上課 請家長和小朋友們留意。时间是每周日早 9:30am-10:30am,

#### 祷告事項:

# 教會事工

- 1. 為青少年牧師聘牧及青少年週五/週日老師和課程安排禱告。
- 2. 為 2021 年弟兄姊妹更渴慕主的話,立定心志一年讀經一遍禱告。
- 3. 今年四月份是教會的宣教月,為宣教年會準備及講員江冠明牧師禱告。
- 4. 為春季 (3-5月) 主日學老師備課及弟兄姊妹踴躍參加禱告。
- 5. 為長青團契每月第二及第四星期六 10:00AM 網上聚會禱告。

## 肢體關懷

- 1. 為教會弟兄姊妹在疫情中蒙神保守, 受感染者得醫治禱告。
- 2. 歡迎新來賓廖宥安夫婦 (Daniel/Michelle),為 Michelle 產後復原及嬰兒健康成長禱告。
- 3. 為 12 年級高中生 Mason, Rachel, Lily, lan, Oein, Ethan, Joseph, and Ethan Chen 申請大學禱告. 求神帶領申請過程。
- 4. 為將要畢業的大學生 Samuel, Daniel, Sofia and Janet 繼續就學或就業禱告。

# 健康需要

1. 為 Auntie Grace 的坐骨神經痛、血糖高及肺炎禱告。

# 普世宣教

- 1. 為Brian 候家在中國的醫療事工代禱,求神保守他們兒女的健康。
- 2. 請為高榮德牧師最近做的小手術及身體完全恢復禱告。

#### **Announcements:**

- 1. We welcome everyone and new friends who worshipped with us this morning. May God bless you all.
- 2. Next Sunday (2/28) is combined worship service from 10:45 AM to 12:20 PM.
- 3. Our Church Adult Sunday school class continues to meet online using ZOOM. Brothers and sisters are welcome to join us to learn the Word of God. ZOOM Meeting ID: 414-625-455. We will have youth, children Sunday school classes for preschoolers to 5<sup>th</sup> graders.

Please let your children join the classroom every Sunday from 9:30am to 10:30am.

#### **Prayer Items:**

#### **Church Ministry**

- 1. Pray for the youth pastor search and youth teachers and lesson arrangements on Friday and Sunday.
- 2. Pray for our brothers and sisters to hunger for God's Word. Let us commit to reading through the entire Bible this year.
- 3. April this year is the church's mission month. Pray for the preparations for the mission conference and the speaker, Pastor John Chiang.
- 4. Pray for Spring Quarter Sunday School preparation and more to attend Sunday school.
- 5. Pray for the Evergreen Fellowship's online meeting at 10:00AM on the second and fourth Saturday of each month.

#### **Member Care**

- 1. Pray for the church brothers and sisters to be protected by God during the epidemic, and for the infected to be healed.
- 2. Welcome the new guest Daniel/Michelle and Pray for Michelle's postpartum recovery and the healthy growth of the baby.
- 3. Mason, Rachel, Lily, Ian, Oein, Ethan, Joseph, and Ethan Chen are 12th grader currently applying to college. Pray that God guide them during this process.
- 4. Pray for the graduating college students Samuel, Daniel, Sofia, and Janet to continue their studies or employment.

#### **Health needs**

1. Pray for Auntie Grace's sciatica, high blood sugar and pneumonia. World Missions

# 1. Pray for Brian Family for their medical mission in Asia. May God bless their children with good health.

2. Pray for Pastor Ko's recent minor surgery and full recovery.

# 講道大綱 Sermon Outlines:

- 1. 愛主 (v25-26) Loving the Lord
- 2. 認同主 (v27) Identifying with the Lord
- 3. 全獻給主 (v28-35) Giving all to the Lord